
 

Referat - Skolebestyrelsesmøde 

 
Sted: M.C. Holms Skole, Personalerummet 
 
Dato: 30. maj 2023 
 
Tid: 17:00 – 19:00 
 

 
Mødedeltagere: 
Forældrerep. Louise Bro Pedersen (formand) 
Forældrerep. Mia Gehlert (næstformand)  
Forældrerep. Pia Hvidtfeldt Larsen  
Forældrerep. Nina Øvig Sander  
Forældrerep. Mette Camilla Brøndberg Holst 
Forældrerep. Mette Balle Hermansen  
Forældrerep. Amalie Sandholm Christensen 
Medarbejderrep Marianne Torbensen  
Medarbejderrep. Ann Gade 
Viceskoleleder Vinni Dalgaard  
Pædagogisk Leder Signe Krog Pedersen  
Skoleleder Line rask Abildgaard 
 
Afbud:  Signe Krogh Pedersen, Vinni Dalgaard, Nina 
Øvig, Mette Camilla Holst, Amalie S. Christensen.  
 

Punkt  Noter til punktet Ansvar 

1. kort orientering om 
budgetændring 
 

Tilsyn 
Tillæg til budgetopfølgning Maj, som blev 
gennemført på mødet d. 2. maj.  
I regnskabsåret 2023 er der tilbageholdt midler til 
vikardækning, som bliver udmøntet til de 
institutioner, som har været ramt af flere 
langtidssygemeldinger. De midler er nu frigivet, og 
vurderingen er blevet, at MCH får tilført 300.000 til 
vikardækning.  

Line 

2. Madordningen 
 

Drøftelse 
Regnskab 2023 til dato fremlægges.  
Sidste bestyrelsesmøde skrev vi i referatet, at det 
forventes, at madordningen er i balance i 2024.  
Hvordan sikrer vi, at vi kan leve op til den 
forventning? 
Forventet regnskab 2023 fremlagt. Madordningen 
forventes afsluttet med et underskud.  
Bestyrelsen aftaler at fortsætte med månedlige 
opfølgninger. Ligeledes afventer vi 
tilmeldingsprocent med opstarten af skoleåret 
2023-2024, inden vi kan træffe afgørelse om 
madordningens drift i 2024.  

Alle 



 
Alle er enige om, at madordningen er en fordel for 
vores skole og det fælles ønske er, at vi beholder 
madordningen.   
  

3. Legeplads Kort opdatering på processen.  
Status på legepladsudvalgets arbejde: visionen er 
godkendt i personalegruppen og bestyrelsen. 
Budgettet kan nu udarbejdes sammen med 
medarbejdere fra Kommunale Ejendomme. 
Det er en betingelse, at der er ansøgt, godkendt og 
bestilt inden november 2023.   

Line 

4. Oprettelse af en 
specialpædagogisk 
mellemform ”Boosteren”  

- Hvad er en mellemform?  

- Hvad er formålet og indhold i Boosteren?  

- Hvem og hvordan kan man få tilbud i Boosteren?  

Se evt. mere via:  
https://www.eva.dk/grundskole/er-fordele-
ulemper-ved-typer-mellemformer 
Boosteren MCH 2023-2024 svarer til beskrivelsen af 
”slusen” i ovenstående link. Oprettelse af Boosteren 
er godkendt.  
 

Line 

5. Årsberetning og 
konstituering i bestyrelsen fra 
kommende skoleår.  

Er årsberetningen klar til deling med øvrige 
forældre?  
Årsberetningen er godkendt med få ændringer. Den 
deles med forældregruppen via Aula.  
 
Drøftelse af formand og næstformand i 
skolebestyrelse i skoleåret 2023-2024. 
Der skal konstitueres ny formand og næstformand 
på årets sidste skolebestyrelsesmøde.   

Louise 

6. Drøftelse af evt. 
forældrehenvendelser 

Toiletforhold – hvad har vi gjort for at forbedre 
forholdene?  
Der er fortsat udfordringer med oprydning og 
hygiejne pga. uønsket adfærd på toiletterne i den 
nye tilbygning. 0. Årgang har i samarbejde med 
TidligSFO arbejdet med tydelige pædagogiske tiltag 
for at afhjælpe udfordringen.  
Rengøringspersonalet hjælper hinanden med at 
gøre rent ekstra på de mest udfordrede toiletter.  
Alle elever undervises i hensigtsmæssig adfærd 
omkring skolens toiletter.  
 

Line 

https://www.eva.dk/grundskole/er-fordele-ulemper-ved-typer-mellemformer
https://www.eva.dk/grundskole/er-fordele-ulemper-ved-typer-mellemformer


 
7. Kommende 
bestyrelsesmøder 

Årsafslutning er berammet til d. 20. juni.  
Kan bestyrelsen godkende, at vi flytter mødet en 
uge og afholder årsafslutning d. 27. juni?  
Vi ændrer mødedatoen til tirsdag d. 27/6 med kort 
møde 17-18 og årsafslutning på skolen 18-19.  

Louise 

8. Evt.  Opfølgning på personalesituationen.  Line 

9: Godkendelse af referat Godkendt Alle 

 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 


